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Agnieszka Lewandowska 

(Klub Koalicji Obywatelskiej) 

 

Szanowny Pan Jacek Jaśkowiak  

Prezydent Miasta Poznania  

     

 

INTERPELACJA  

ws. stanu nawierzchni na ul. Opatowskiej  

 

W 2019 r. do Rady Osiedla Starołęka - Minikowo – Marlewo mieszkanka zgłosiła 

sprawę dotycząca tragicznego stanu fragmentu ulicy Opatowskiej. Zarząd Dróg 

Miejski wysypał wtedy pofrez, która według niej nie sprawdził się zupełnie. 

Droga jest znów dziurawa i nieutwardzona w prawidłowy sposób. Stwarza to 

niebezpieczeństwo dla mieszkających na osiedlu osób.  

 

Proszę o odpowiedź jakie są plany w kwestii utwardzenia drogi na ul. Opatowskiej ?  

 

Proszę o informację kiedy planowany jest montaż oświetlenia na ul. Opatowskiej, ze 

względu na to, że mieszkańcy osiedla usilnie o to zabiegają?  

 

 

 

__________________ 

 Agnieszka Lewandowska  

Radna Miasta Poznania  

 

 

 

 


